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کاهش کاهش ۱۱۱۱ درصدی ترافیک تهران ـ کرج  درصدی ترافیک تهران ـ کرج 

با افتتاح آزادراه شمالیبا افتتاح آزادراه شمالی

تحول در شهرسازی البرز؛ تحول در شهرسازی البرز؛ 

ا ز  رویکردهای نوینا ز  رویکردهای نوین
 تا بازآفرینی زیرساخت ها تا بازآفرینی زیرساخت ها

چرا زندگی پس از بازنشستگی دیگر معنا ندارد؟

عدالت اجتماعی در گرویعدالت اجتماعی در گروی
 کرامت بازنشستگان کرامت بازنشستگان

این شرکت در راستای اجرای ماده 3 آیین نامه مربوط به بستر و حریم رودخانه ها ، انهار ، مسیلها ، ... مصوب 
1379 هیأت محترم وزیران ، مبادرت به تعیین بستر و حریم یک رشته مسیل به طول تقریبی 1400 متر واقع 

در محدوده روستای کاظم آباد از توابع شهرستان نظرآباد نموده است.
لذا بدینوسیله به اطلاع کلیه اشخاص ذینفع می رساند که برای کسب اطلاع از حدود بستر و حریم مسیل یاد 
شده به امور منابع آب شهرستان نظرآباد به نشانی خیابان تهران ، نبش خیابان گلستان 6 مراجعه نمایند و 
چنانچه اعتراضی نسبت به میزان بستر و حریم اعلام شده داشته باشند می توانند حداکثر ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ انتشار این اطلاعیه اعتراض خود را به دبیرخانه آن امور تسلیم و رسید دریافت دارند. بدیهی است به 

اعتراضات واصله پس از انقضاء مهلت قانونی به هیچ وجه ترتیب اثر داده نخواهد شد.     1866224   
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پس از ۴۷۱ روز جنگ خونین در نوار غزه، سرانجام ساعت هشت و ۳۰ دقیقه )به وقت محلی( صبح روز گذشته ۱۹ ژانویه  )۳۰ دی( مرحله نخست 
آتش بس جدید میان رژیم صهیونیستی و مقاومت فلسطین در نوار غزه اجرایی شد. این آتش بس نه تنها برای پایان موقت درگیری ها طراحی 
شده است، بلکه به عنوان ابزاری برای مبادله اسرا و آغاز یک مسیر پیچیده به سوی برقراری صلح و ثبات در منطقه، اهمیت ویژه ای دارد. آتش بس 
جدید میان رژیم صهیونیستی و حماس، که تحت نظارت مصر، قطر و آمریکا به توافق رسیده، قرار است به مدت شش هفته در مرحله نخست 
اجرایی شود و در صورت پایبندی تمامی طرف ها به تعهدات خود وارد مرحله دوم و سوم شود. این توافق در ابتدا به گونه ای طراحی شده که 

اسرای هر دوطرف آزاد شوند.

آغاز اجرای آتش بس در غزه یاد و خاطره شهدا، 
به ویژه »محمد 

یعقوبی  پور« که 2 
اسفند 64 به مقام 

شامخ شهادت نائل 
گشت، گرامی باد

هرچه  برگزاری  برای  تاکید  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
انقلاب اسلامی،  گفت:  پیروزی  باشکوه تر مراسم سالگرد 
امیدواریم که  مهم  ترین پیامی که از همایش بزرگ مردمی 
۲۲ بهمن  به دنیا مخابره می شود   »وفاق، همدلی و امید« 
باشد و این نگاه همدلانه باید فراتر از نگاه های جناحی باشد 
تا جامعه نیز امیدوارانه در این همایش بزرگ ملی شرکت 

کند.
امروز  اول قوای سه گانه صبح  جلسه مشترک معاونان 
یکشنبه ۳۰ دی ماه ۱۴۰۳ به منظور برگزاری هرچه باشکوه تر 
مراسم سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی  در دفترمعاون اول 
رئیس جمهور با حضور حجت الاسلام حمزه خلیلی معاون 
اول قوه قضائیه و حمیدرضا حاجی بابایی نائب رئیس اول 

مجلس شورای اسلامی برگزار شد.
»محمدرضا عارف« در این جلسه با تسلیت شهادت قضات 
برجسته دیوانعالی کشور، گفت: با آنکه شهادت این عزیزان، 
ضایعه بزرگی برای کشور و قوه قضائیه است  اما شهادت، 

برگ زرینی در سوابق این عزیزان است.
وی افزود: پیام اصلی این جلسه، وفاق و همدلی بین سه قوه 
برای حل مشکلات جامعه است و امیدواریم که بتوانیم این 

پیام امیدبخش را در این روزهای مبارک به مردم برسانیم.
معاون اول رئیس جمهور  با تاکید بر اینکه باید به شدت از 
دولتی شدن مراسم سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی ایران 
دوری کنیم، تصریح کرد: سه قوه در کنار یکدیگر و با نهایت 
توان برنامه ریزی خواهند کرد تا شرایط برای شرکت گسترده 
مردم در این مراسم تسهیل شود، چرا که معتقدیم در تمامی 
ادوار، حضور مردم، تضمین کننده اساس انقلاب و راهگشای 
مشکلات بوده است و امسال نیز باید کمک کنیم تا امکان 

حضور گسترده مردم با تمامی سلایق فراهم شود.
در این جلسه، پس از آنکه گزارش مفصلی درباره حضور 
در مراسم معنوی  نوجوانان  و  مردم و خصوصا جوانان 
اعتکاف در استان های مختلف کشور و نیز شرکت گسترده 
با  مرتبط  هنری  و  فرهنگی  برنامه های  در  هنردوستان 

جشنواره فجر بیان شد، معاون اول رئیس جمهور با تقدیر 
از همدلی ملت ایران در این رویدادهای معنوی و فرهنگی، 
گفت: امیدواریم که  مهم  ترین پیامی که از همایش بزرگ 
مردمی ۲۲ بهمن  به دنیا مخابره می شود   »وفاق، همدلی 
و امید« باشد و این نگاه همدلانه باید فراتر از نگاه های 
جناحی باشد تا جامعه نیز امیدوارانه در این همایش بزرگ 

ملی شرکت کند.
وی در ادامه بر لزوم بازخوانی اهداف اولیه انقلاب تأکید 
کرد و افزود: این ایام فرخنده، فرصت مهمی است تا با مردم 
گفت وگو کنیم و از طریق گفت وگوی صمیمانه با مردم، 
توطئه ها و شیطنت های دشمن را رفع کنیم و این پیام 
را بدهیم که اگر با هم وفاق داشته و در کنار هم باشیم 

می توانیم توطئه های بدخواهان را خنثی کنیم.
در این جلسه همچنین معاونان اول سران قوا، برنامه های 
ویژه و مشترک هر قوه برای تسهیل امکان حضور مردم و 
آحاد جامعه در این رویداد بزرگ ملی و مذهبی را بیان کردند.

»محمدرضا عارف«:  مراسم سالگرد پیروزی انقلاب باید فراجناحی باشد

هشدار زلنسکی به ترامپ؛ 

مذاکرات زودهنگام صلح

 می تواند فاجعه بار باشد

ولادیمیر زلنسکی، رئیس جمهوری اوکراین نسبت به مذاکرات 
زودهنگام صلح هشدار داد و آن را فاجعه بار خواند.

دیلی  روزنامه  تارنمای  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
تلگراف، ولادیمیر زلنسکی از دونالد ترامپ، رئیس جمهوری 
منتخب آمریکا می خواهد که قبل از آغاز مذاکرات با روسیه، کی 

یف را در میدان جنگ تقویت کند.
گزارشات حاکی از آن است که مقامات اوکراینی پیش از مراسم 
تحلیف دونالد ترامپ هشدار داده بودند که وادار کردن کی یف 
به مذاکره با مسکو قبل از به دست آوردن امتیازات مناسب در 

صحنه جنگ، یک اشتباه فاجعه بار خواهد بود.
این اظهارات زلنسکی و مقامات اوکراینی در حالی صورت می 
گیرد که نگرانی ها از کاهش کمک های نظامی آمریکا به این 
از  یافته و  افزایش  کشور در دوران ریاست جمهوری ترامپ 
همین رو کی یف تلاش می کند تا با بیان این که نیازمند 
زمان و حمایت است، بتواند نیروهای خود را در میدان جنگ 

تقویت کند.
از سویی دیگر، ترامپ که خود را مشتاق برقراری سریع آتش 
بس میان رژیم صهیونیستی و حماس نیز نشان می داد، بارها 
در سخنرانی های انتخاباتی خود وعده داده بود که جنگ بین 

روسیه و اوکراین را ظرف مدت ۲۴ ساعت پایان خواهد داد.
در حالی که به تازگی تیم ترامپ اعتراف کرده است که این 

موضوع طی ۲۴ ساعت محقق نخواهد شد.
کیت کلوگ، ژنرال بازنشسته و نماینده ترامپ در امور اوکراین، 

مدتی ۱۰۰ روزه را برای پایان جنگ اوکراین در نظر گرفته است.
صحبت از چنین ضرب الاجل هایی باعث ایجاد نگرانی در کی یف 
شده، به طوری که مقامات اوکراینی مرتبا هشدار می دهند که 
عجله در برگزاری مذاکرات صرفاً به نفع روسیه و ولادیمیر پوتین، 

رئیس جمهوری این کشور است.
روسیه نیز به آرامی و پیوسته با به دست آوردن و آزادسازی 
اراضی مختلف در اطراف مرکز لجستیکی مهم »پوکروفسک« 
در حال پیشروی در خاک اوکراین است، اما مقامات اوکراینی 
مدعی هستند که امکان پیشرفتی بسیار فراتر از خط مقدم دارند.
گزارش ها نشان می دهند که هفته گذشته، اوکراین برخی از 
بزرگترین حملات خود را در خاک روسیه با استفاده از سامانه 
ساخت  طوفان«  »سایه  و  آمریکایی  »اتکمز«  موشکی  های 

انگلیس انجام داده است.
این حملات،  در  نوشتند که  ارتباط  منابع خبری در همین 
نیروهای مسلح اوکراینی تأسیسات نفتی، کارخانه های صنعتی 

و سایت های تولید نظامی روسیه را هدف قرار داده اند.
گفتنی است، رئیس جمهوری روسیه ۲۱ فوریه ۲۰۲۲ )دوم اسفند 
۱۴۰۰( با انتقاد از بی توجهی غرب نسبت به نگرانی های امنیتی 
مسکو، استقلال جمهوری های خلق دونتسک و لوهانسک را در 
منطقه دونباس به رسمیت شناخت. ولادیمیر پوتین سه روز پس 
از آن، پنجشنبه ۲۴ فوریه )۵ اسفند ۱۴۰۰( نیز عملیاتی نظامی 
که آن را »عملیات ویژه« خواند، علیه اوکراین آغاز کرد و به این 
ترتیب روابط پرتنش مسکو - کی یف به رویارویی نظامی تبدیل 
شد. آمریکا و کشورهای غربی در پاسخ به این اقدام روسیه، 
تاکنون تحریم های گسترده ای را علیه مسکو اعمال و میلیاردها 

دلار تسلیحات و تجهیزات نظامی به کی یف ارسال کرده اند.

بین  الملل

در روزهایی که تورم به شکلی بی رحمانه بر دوش قشرهای 
این  بازنشستگان،  می کند،  سنگینی  جامعه  کم درآمد 
ستون های اصلی خانواده و جامعه، بیش از هر زمان دیگری 
در تنگنا قرار گرفته اند. حقوقی که آن ها دریافت می کنند 
نه تنها با نرخ واقعی تورم فاصله ای فضایی دارد، بلکه از 
در چنین  است.  ناتوان  نیز  تأمین حداقل های معیشتی 
شرایطی، افزایش حقوق بازنشستگان نه یک لطف یا امتیاز، 
بلکه ضرورتی برای تحقق عدالت اجتماعی و حفظ کرامت 

انسانی است.
در دهه های اخیر، بازنشستگان همواره جزو آسیب پذیرترین 
اقشار جامعه بوده اند، اما در وضعیت اقتصادی کنونی ایران، 
آن ها به معنای واقعی کلمه به حاشیه رانده شده اند. طبق 
گزارش های رسمی، نرخ تورم در کشور از مرز ۴۰ درصد عبور 
کرده است. با این حال، حقوق بازنشستگان در سال های 
اخیر نه تنها متناسب با این افزایش تورم رشد نکرده، بلکه 

در برخی موارد حتی از نرخ رسمی فقر نیز پایین تر است.
برای درک این بحران، کافی است نگاهی به قیمت کالاهای 
غذایی،  مواد  سرسام آور  هزینه های  بیندازیم.  اساسی 
اجاره بها، خدمات درمانی، و انرژی، بازنشستگان را وادار کرده 
تا میان نیازهای اولیه خود یکی را انتخاب کنند. نتیجه 
این انتخاب های اجباری، چیزی جز فرسایش جسمی و 

روانی نیست.
عدالت  برقراری  دولتی،  هر  وظایف  اصلی ترین  از  یکی 
اجتماعی است؛ مفهومی که بدون تأمین نیازهای اساسی 
سیاست های  آیا  اما  ندارد.  معنایی  آسیب پذیر،  اقشار 
این  حداقلی،  در سطح  حتی  اخیر،  دولت های  اقتصادی 
وظیفه را انجام داده اند؟ پاسخ صریح این سؤال، متأسفانه 
میلیاردها  به سادگی  دولت ها  که  حالی  در  است.  منفی 
تومان را در پروژه های بی فایده یا ناکارآمد هدر می دهند، 
بازنشستگان برای افزایش چندصد هزار تومانی حقوق خود 
باید ماه ها در خیابان ها تجمع کنند. آیا این تضاد، چیزی جز 
بی عدالتی ساختاری را نشان می دهد؟ چطور ممکن است 
در کشوری که درآمدهای کلان نفتی و مالیاتی دارد، قشری 
که یک عمر کار و تلاش کرده، در تأمین نان شب خود 

درمانده باشد؟

پیامدهای  نه تنها  بازنشستگان  مشکلات  به  بی توجهی 
اقتصادی، بلکه تبعات اجتماعی گسترده ای نیز به همراه 
سلامت  و  انسجام  از  می تواند  زمانی  جامعه  یک  دارد. 
اجتماعی برخوردار باشد که تمامی اعضای آن احساس کنند 
سهم منصفانه ای از منابع و امکانات دارند. اما زمانی که 
بازنشستگان، که اغلب نقشی کلیدی در تربیت نسل های 
آینده و حفظ ارزش های خانوادگی دارند، به حاشیه رانده 

شوند، چه انتظاری از نسل های جوان تر می توان داشت؟
باعث  نه تنها  شرایط،  بهبود  از  بازنشستگان  ناامیدی 
کاهش کیفیت زندگی آن ها، بلکه منجر به ایجاد احساس 
سیاست گذاران  و  دولت  به  نسبت  عمومی  بی اعتمادی 
و  مردم  میان  بی اعتمادی می تواند شکاف  این  می شود. 
حاکمیت را افزایش دهد و زمینه ساز بحران های اجتماعی 

گسترده تری شود.
دولت  برای  هزینه  یک  تنها  بازنشستگان  حقوق  افزایش 
افزایش  عمومی،  اعتماد  در  سرمایه گذاری  بلکه  نیست؛ 
است.  داخلی  تقاضای  تحریک  حتی  و  زندگی،  کیفیت 
شده  ثابت  پیشرفته  کشورهای  در  بارها  حقیقت  این 
بازنشستگان،  که  کنند  درک  باید  سیاست گذاران  است. 
مصرف کنندگان مهمی در اقتصاد هستند. افزایش حقوق 
این قشر، قدرت خرید آن ها را افزایش داده و می تواند به 

رشد اقتصادی کشور کمک کند.
علاوه بر این، حمایت از بازنشستگان به معنای احترام به 
ارزش های انسانی و اجتماعی است. بازنشستگان، سال ها 
از عمر خود را در خدمت جامعه سپری کرده اند. آیا سزاوار 
نیست که در دوران کهولت، با آرامش و کرامت زندگی کنند؟
از  حمایت  زمینه  در  به ویژه  دولت،  اقتصادی  عملکرد 
بازنشستگان، نه تنها ضعیف، بلکه در بسیاری موارد ناکارآمد 
صندوق های  به  تخصیص یافته  بودجه های  است.  بوده 
در  و  بوده  واقعی  نیازهای  از  کمتر  همواره  بازنشستگی 
عمل بسیاری از وعده های دولت به این قشر عملی نشده 
است. در عوض، سیاست های تورم زا و سوءمدیریت منابع 
بازنشستگان وارد کرده است.  بر  را  مالی، بیشترین فشار 
این عملکرد نه تنها فاصله طبقاتی را افزایش داده، بلکه به 
شکل گیری نوعی بی عدالتی ساختاری منجر شده که تغییر 

آن نیازمند اصلاحات جدی و بنیادین است.
برای حل بحران بازنشستگان و تأمین عدالت اجتماعی، 

از  اتخاذ کند. برخی  باید رویکردی جامع و عملی  دولت 
اقداماتی که می تواند در کوتاه مدت و بلندمدت مؤثر باشد 

عبارت اند از:
1. افزایش متناسب حقوق بازنشستگان با نرخ تورم: این 
اقدام ساده ترین و فوری ترین راه حل برای کاهش فشارهای 

اقتصادی بر این قشر است.
مدیریت  بازنشستگی:  صندوق های  ساختار  اصلاح   .2
ناکارآمد این صندوق ها یکی از عوامل اصلی مشکلات مالی 
بازنشستگان است. شفافیت و کارآمدی در این حوزه باید 

در اولویت باشد.
با  باید  دولت  زندگی:  هزینه های  کاهش   .3
سیاست گذاری های صحیح، از جمله کنترل قیمت کالاهای 
بهبود وضعیت  به  درمانی،  و کاهش هزینه های  اساسی 

معیشتی بازنشستگان کمک کند.
درآمدهای  از  استفاده  پایدار:  مالی  منابع  تخصیص   .4
مالیاتی و سایر منابع پایدار برای حمایت از بازنشستگان، به 
جای اتکا به منابع نفتی، می تواند به ایجاد ثبات بیشتر در 

پرداخت ها منجر شود.
حقوق بازنشستگان، آیینه ای از وضعیت عدالت اجتماعی در 
کشور است. در شرایطی که تورم و نابرابری به اوج رسیده، 
اقتصادی،  ضرورت  یک  نه تنها  قشر  این  حقوق  افزایش 
بلکه یک وظیفه اخلاقی و اجتماعی است. جامعه ای که 
نتواند کرامت بازنشستگان خود را حفظ کند، به زودی شاهد 
فرسایش انسجام اجتماعی و اخلاقی خود خواهد بود. آیا 
زمان آن نرسیده که دولت، به جای شعارهای توخالی، گامی 

عملی در جهت بهبود وضعیت بازنشستگان بردارد؟

مهرداد تیموری

چرا زندگی پس از بازنشســتگی دیگر معنا ندارد؟

عدالت اجتماعی در گروی کرامت بازنشستگان
سرمقاله

دولت  ومردم
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رئیس کمیسیون شهرسازی شورای اسلامی شهر کرج، 
با تأکید بر بازنگری در تهیه طرح های تفصیلی، توسعه 
سرانه های خدماتی و بهره گیری از انرژی های تجدیدپذیر، 

مسیر جدیدی برای آینده شهرسازی استان ترسیم کرد.
علیرضا رحیمی،  در چهارمین نشست تخصصی رؤسای 
کمیسیون عمران، معماری و شهرسازی شوراهای اسلامی 
البرز،  استان  شهر و معاونین شهرسازی شهرداری های 
که با هدف بررسی چالش های مدیریت شهری و ارائه 
راهکارهای خلاقانه برگزار شد، گفت: این نشست فرصتی 
برای به اشتراک گذاری تجربیات، شناسایی چالش ها و 
ارائه راه حل های عملی است. ما باید شهرهای خود را با 
رویکردهای نوین مدیریت کنیم تا نیازهای امروز و فردای 

شهروندان پاسخ داده شود.
وی با اشاره به تصویب طرح تفصیلی کرج پس از ۱۲ 
سال تأخیر، بیان کرد: اگرچه تصویب این طرح گامی 

پویایی  به  توجه  با  تفصیلی  اما طرح های  بود،  مثبت 
شهرها دیگر پاسخگوی نیازهای روز نیستند. ما باید به 
راهبردی حرکت کنیم که  سمت طرح های ساختاری_ 
انعطاف پذیری بیشتری در جهت رفع نیازهای شهروندان 
دارند و قابلیت تطبیق با تغییرات مداوم را فراهم می کند.

طرح های  جایگزین  ساختاری_راهبردی  طرح های 
تفصیلی شود

عضو شورای شهر کرج تأکید کرد: شهرها زنده هستند 
طرح های  می کند.  تغییر  روزبه روز  مردم  نیازهای  و 
ساختاری_ راهبردی می توانند شهرها را از محدودیت های 

ساختاری طرح های قدیمی نجات دهند.
وی، با اشاره به اهمیت بازآفرینی بافت فرسوده، اظهار 
داشت: بافت های فرسوده علاوه بر مشکلات زیرساختی، 
امنیت  و کاهش  اجتماعی  بزهکاری  موجب گسترش 
سنتی،  روش های  جای  به  باید  ما  می شوند.  شهری 
رویکردهای جدیدی مانند مدل کلید به کلید را اجرایی 
کنیم. این روش می تواند نه تنها کیفیت زندگی ساکنان 
عمومی  خدمات  و  سبز  فضای  بلکه  بخشد،  بهبود  را 

بیشتری را برای شهر فراهم کند.
رحیمی؛ از مصوبات اخیر شورای اسلامی کرج به عنوان 
نقطه عطفی در توسعه زیرساخت های خدماتی شهر یاد 
مانند  در حوزه هایی  کرج  سرانه خدماتی  گفت:  و  کرد 
درمان، ورزش و فرهنگ به شدت پایین تر از استانداردها 
است برای جبران این کاستی ها، مصوباتی نظیر رایگان 
و  خدماتی  کاربری های  برای  ساخت  پروانه های  کردن 
کاهش تعرفه های عوارض تجاری های مرتبط شده است. 
این اقدامات، ضمن کاهش هزینه ها، مشارکت مردم را در 

توسعه خدمات شهری افزایش داده است.
وی در ادامه سخنان خود با ارائه چند پیشنهاد، مسیر 

جدیدی برای مدیریت شهری استان ترسیم کرد:

حذف طرح های تفصیلی سنتی: حرکت به سمت تهیه 
طرح های ساختاری_ راهبردی که قابلیت هماهنگی با 

نیازهای روزمره شهرها را داشته باشند.
تقویت دفاتر تسهیل گری: دفاتر تسهیل گری باید نقشی 
فعال تر در ساماندهی بافت فرسوده و ارتقای زیرساخت ها 

ایفا کنند.
ایجاد هماهنگی میان نهادهای شهری: همکاری نظام 
مهندسی، بیمه و شهرداری ها برای کاهش هزینه های 

ساخت وساز و اجرای سیاست های تشویقی.
البرز،  استان  شهرسازی  تخصصی  نشست  چهارمین 
نشان دهنده عزم جدی مدیران و کارشناسان برای تحول 

در مدیریت شهری بود.
 رحیمی با تأکید بر اهمیت نوآوری، بازآفرینی و هم افزایی 
طرح های  به  نگاه  تغییر  خواستار  شهری،  مدیریت  در 
آینده ای  از رویکردهای پویاتر شد.  تفصیلی و استفاده 
روشن برای شهرهای البرز، نیازمند همراهی همه جانبه 

مردم و مسئولین است.

تحول در شهرسازی البرز؛ از رویکردهای نوین تا بازآفرینی زیرساخت ها

رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج به مناسبت هشتمین سالگرد حادثه ساختمان پلاسکو پیام یادبود 
صادر کرد.محمد یساولی در پیامی یاد آتش نشانان شهید و غیور حادثه آتش سوزی ساختمان پلاسکو را گرامی داشت.

بسم رب الشهدا والصدیقین
هشت سال از آن روز تلخ و فراموش ناپذیر گذشت؛ روزی که پلاسکو فرو ریخت و با خود تعدادی از شجاع ترین فرزندان این 
مرز و بوم را برد. آتش نشانانی که با جان و دل برای نجات هموطنانشان تلاش کردند و الگویی ماندگار از ایثار و فداکاری از 

خود به یادگار گذاشتند.

پیام یادبود رئیس سازمان آتش نشانی کرج به مناسبت سالگرد حادثه پلاسکو

شورای  راهبردی  مطالعات  و  ها  پژوهش  مرکز  رئیس 
اسلامی شهر کرج گفت: برآوردها نشان می دهند که با 
احداث آزادراه شمالی کرج حدود ۱۱ درصد از ترافیک اتوبان 

کاهش می یابد.
 محمد اسدیان، در بازدید جمعی از اساتید و دانشجویان 
آزادراه شهید  از پروژه  البرز و دانشگاه تهران  دانشگاه های 
سلیمانی کرج و پروژه مترو ایستگاه شهید سلطانی اظهار 
کرد: براساس بررسی ها بیش از ۱۱ درصد ترافیک آزاد راه 

تهران - کرج جذب آزاد راه شهید سلیمانی خواهد شد.
رئیس مرکز پژوهش ها و مطالعات راهبردی شورای اسلامی 
شهر کرج اذعان کرد: رویکرد این دوره از شورای شهر کرج 
در مورد پروژه آزادراه شهید سلیمانی به طور ویژه بر تکمیل 
پل های B۰ و B۱ متمرکز شد، این دو پل نقش کلیدی در 
اتصال به اتوبان شهید همت دارند، چراکه تا زمانی که این 
اتصال برقرار نشود، زنجیره ارزش پروژه شکل نخواهد گرفت 

و تلاش ها بی ثمر خواهد بود.
وی تصریح کرد: یکی از تصمیمات مهم شورای ششم شهر 
کرج، هدایت منابع مالی و اجرایی به سمت تکمیل این 
دو پل بود تا مسیر پروژه با سرعت و کارآمدی بیشتری به 

سرانجام برسد.
اسدیان با اشاره به انجام یک و نیم میلیون تن خاکبرداری 
در پل B۰ بیان کرد: در خصوص پل B۱ که شهرداری کرج در 
سال ۱۳۹۶ خود را به عنوان سرمایه گذار آن معرفی کرده بود، 

یک تغییر رویکرد جدی در شورای ششم اتخاذ شد.
وی افزود: نخستین تغییر این بود که مدیریت شهری کرج 
دیگر به تنهایی نقش سرمایه گذار را ایفا نکند و دولت نیز در 

تأمین هزینه های این پروژه مشارکت کند.  
عضو شورای اسلامی شهر کرج خاطرنشان کرد: با تلاش های 
استاندار، اعضای شورا و شهردار، بیش از ۲۰ جلسه برگزار 
شد تا دولت به عنوان سرمایه گذار در این پروژه وارد شود و 
بخشی از بار مالی سنگین آن که بر دوش مدیریت شهری 

کرج بود کاهش یابد.
اسدیان اضافه کرد: در ابتدا دولت پذیرفت که ۳۰ درصد 
از هزینه ها را بر عهده بگیرد، امّا با پیگیری های مستمر و 

مذاکرات گسترده، این میزان به ۵۰ درصد افزایش یافت.
وی یادآور شد: این مشارکت، نقطه عطفی در اجرای پروژه 
بود زیرا دولت ها تاکنون معمولاً در هیچ پروژه ای بیش از ۳۰ 

درصد سرمایه گذاری و مشارکت نداشته اند.
رئیس مرکز پژوهش ها و مطالعات راهبردی شورای اسلامی 
شهر کرج تاکید کرد:برآوردها نشان می دهند که با احداث 
این بزرگراه، حدود ۱۱ درصد از ترافیک اتوبان کاهش می یابد 
و بار ترافیکی به سمت این پروژه منتقل می شود، البته 
هیچ سندی در تأیید این عدد مشاهده نکرده ام و شبیه ساز 
یا سیمیلاتوری که این موضوع را با اطمینان تأیید کند نیز 

در دسترس نیست.
بزرگراه به  این  اگر  اینکه به نظر می رسد  با بیان  اسدیان 

درستی اجرا شود، ظرفیت کاهش ترافیک حتی بیش از 
از سوی دیگر،  را نیز خواهد داشت، تاکید کرد:  ۱۱ درصد 
بسیاری از کارهای اتوبان جنوبی که از گرمدره آغاز می شود 
و مصوبه شورای عالی ترافیک را نیز دریافت کرده، انجام 
شده و هزینه اجرای این اتوبان به مراتب کمتر از پروژه 

آزادراه شهید سلیمانی است.
اسدیان ادامه داد: با توجه به اینکه پل B۱ به عنوان یکی از 
اصلی ترین بخش های پروژه دارای پایه ای به ارتفاع ۱۷۳ متر 
از کف رودخانه تا سطح پل بوده، آن را به یکی از برجسته ترین 

و پیچیده ترین سازه های این پروژه تبدیل کرده است.

 

نیش هوادار

البرزی هــا به »عمل« نیاز دارند، نه میز خدمت؛

وعده ها و نمایش ها

تشکیل »میز خدمت« به عنوان یک راهکار اجرایی برای ارتباط 
نزدیک تر مسئولان با مردم، ایده ای است که به ظاهر می تواند 
گره ای از مشکلات روزمره مردم باز کند. اما آیا واقعاً چنین 
طرح هایی می توانند به حل مشکلات زیرساختی، ساختاری و 
عمیق استان البرز کمک کنند؟ استاندار البرز، مجتبی عبداللهی، 
دستگاه های اجرایی استان را موظف کرده تا در دهه فجر میز 
خدمت تشکیل دهند و به مسائل مردم رسیدگی کنند. این اقدام 
در نگاه اول، حرکتی ارزشمند و مردمی به نظر می رسد، اما آیا این 
میزها صرفاً جنبه نمایشی دارند یا می توانند نقش موثری در رفع 

واقعی مشکلات مردم ایفا کنند؟
طرح میز خدمت در سال های اخیر در ایران بارها توسط دولت ها 
و مسئولان محلی به عنوان ابزاری برای ارائه خدمات سریع و 
مستقیم به مردم مورد استفاده قرار گرفته است. ایده این است 
که مردم بدون نیاز به بروکراسی پیچیده، درخواست های خود را 

مطرح کنند و در کمترین زمان ممکن پاسخ بگیرند.
اما تجربه نشان داده که بسیاری از این میزها صرفاً به ابزاری 
در  حضور  با  مسئولان  که  جایی  شده اند؛  تبدیل  تبلیغاتی 
عکس های یادگاری و وعده های کلی، از اهداف واقعی این طرح 

فاصله می گیرند.
در استان البرز که با مشکلات ساختاری زیادی از جمله ترافیک 
وحشتناک شهری، کمبود زیرساخت های آموزشی، وضعیت 
وخیم حمل ونقل عمومی و تراکم بالای جمعیت دست وپنجه 
نرم می کند، این سؤال پیش می آید که چگونه تشکیل موقت 
»میز خدمت« می تواند پاسخگوی چنین معضلات عمیقی باشد؟
استان البرز، به ویژه شهر کرج، سال هاست که از نبود برنامه ریزی 
بلندمدت و سرمایه گذاری در زیرساخت های اساسی رنج می برد. 
تشکیل ”میز خدمت” در دهه فجر شاید بتواند برخی مشکلات 

کوچک روزمره را حل کند، اما آیا می تواند:
1. معضل ترافیک و حمل ونقل عمومی را که به بحرانی لاینحل در 

کرج تبدیل شده، مدیریت کند؟
از  را که بسیاری  2. کمبود مدارس و سرانه آموزشی استان 

خانواده ها را نگران کرده، جبران کند؟
3. مشکل کمبود امکانات درمانی را در مناطقی مثل فردیس و 

محمدشهر کاهش دهد؟
این میزها حتی اگر به درستی عمل کنند، نمی توانند ساختاری 
معیوب را اصلاح کنند. در حقیقت، مشکلات مردم البرز به 
سیاست های کلان مدیریتی و برنامه ریزی های استراتژیک بستگی 

دارد، نه چند میز و وعده موقت.
اعتماد عمومی به مسئولان اجرایی در سال های اخیر به دلیل 
وعده های بی سرانجام کاهش یافته است. مردم وقتی می بینند 
بسیاری از طرح ها به نتیجه نمی رسد و مشکلاتشان سال ها روی 
هم انباشته می شود، نسبت به این گونه طرح های کوتاه مدت 
بدبین می شوند. اگر این میزها صرفاً محلی برای ثبت شکایات 
باشند، بدون آنکه پاسخگویی واقعی و اجرایی وجود داشته باشد، 
نتیجه ای جز افزایش نارضایتی عمومی به همراه نخواهد داشت.

استان البرز نیازمند برنامه ریزی دقیق، بودجه بندی منطقی و 
نظارت شفاف بر اجرای پروژه های زیرساختی است. بجای تمرکز 
مهم تری  اقدام  به  استانداری می تواند  نمایشی،  اقدامات  بر 
بپردازد؛ مثلا: 1. تشکیل کارگروه های تخصصی برای رفع مشکلات 

زیرساختی، مثل حمل ونقل و سرانه های آموزشی.
2. شفافیت در عملکرد دستگاه های اجرایی از طریق گزارش دهی 

به مردم.
اینکه وعده ها و  از  برای اطمینان  ایجاد سازوکار نظارتی   .3

مصوبات اجرایی می شوند.
4. استفاده از فناوری های دیجیتال برای پاسخگویی آنلاین به 

مردم، بجای روش های سنتی.
تشکیل میز خدمت در دهه فجر اگرچه می تواند اقدامی مثبت 
برای شنیدن صدای مردم باشد، اما اگر این اقدام به درستی اجرا 
نشود و صرفاً در حد یک نمایش باقی بماند، جز افزایش نارضایتی 
نتیجه ای نخواهد داشت. مردم البرز به اقدامات عملی و تأثیرگذار 
نیاز دارند، نه طرح های موقتی که بیشتر جنبه تبلیغاتی دارند. 
استاندار البرز اگر واقعاً به دنبال رفع مشکلات مردم است، باید نگاه 
بلندمدت و ساختاری به چالش های استان داشته باشد و از این 

فرصت ها برای برنامه ریزی های بنیادی استفاده کند.
سؤال پایانی: آیا »میز خدمت« در دهه فجر، فرصتی برای شنیدن 

واقعی صدای مردم است یا صرفاً صدایی برای تبلیغ خدمت؟

»محمد اسدیان« تأکید کرد؛

کاهش ۱۱ درصدی ترافیک تهران ـ کرج با افتتاح آزادراه شمالی
از »البرز« چه  خبر؟

مهدی صالحی
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این شرکت در راستای اجرای ماده 3 آیین نامه مربوط به بستر و حریم رودخانه ها، انهار، 
مسیلها، ... مصوب 1379 هیأت محترم وزیران ، مبادرت به تعیین بستر و حریم 36 رشته 

مسیل در شهرستان طالقان مجموعاً به طول تقریبی 37 کیلومتر نموده است.
لذا بدینوسیله به اطلاع کلیه اشخاص ذینفع می رساند که برای کسب اطلاع از حدود بستر و 
حریم مسیلهای یاد شده به امور منابع آب شهرستان طالقان به نشانی شهرک اداری ، جنب اداره 
آب و فاضلاب روستایی مراجعه نمایند و چنانچه اعتراضی نسبت به میزان بستر و حریم اعلام 
شده داشته باشند می توانند حداکثر ظرف مدت یک ماه از تاریخ انتشار این اطلاعیه اعتراض 
خود را به دبیرخانه آن امور تسلیم و رسید دریافت دارند. بدیهی است به اعتراضات واصله پس 

از انقضاء مهلت قانونی به هیچ وجه ترتیب اثر داده نخواهد شد.  1866227     
 روابط عمومی شرکت آب منطقه ای البرز

جمهوری اسلامی ایران

وزارت نیرو

شرکت آب منطقه ای البرز

اطلاعیه

آگهی
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ایران  کلانشهرهای  در  هوا  کیفیت  شاخص های  روند  بررسی 
طی دهه گذشته، تصویری نگران کننده از ناکارآمدی رویکردهای 
مدیریتی در مواجهه با این چالش ملی ارائه می دهد. گفته می شود 
سالانه 40 هزار مرگ زودرس در کشور منتسب به آلودگی هوا است.
این آمار هشداردهنده نشان می دهد با وجود تلاش های صورت 
گرفته در حوزه هایی چون نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی و 
پایش آلاینده های صنعتی، همچنان رویکرد کشور در مواجهه با 
ابربحران آلودگی هوا، از جنس مدیریت بحران، موقت و ناپایدار 

است.
مطالعه تطبیقی تجارب جهانی در مواجهه با معضل آلودگی هوا 
نشان می دهد کشورهایی که توانسته اند به موفقیت های چشمگیر 
در این حوزه دست یابند، رویکردی سیستمی و چندوجهی را در 
پیش گرفته اند. تجربه موفق شهرهایی چون لندن، توکیو و سئول 
اتخاذ سیاست های  بهبود کیفیت هوا مستلزم  نشان می دهد 
یکپارچه در حوزه های مختلف از جمله حمل و نقل، صنعت، 
انرژی و شهرسازی و بهره گیری از فناوری های نوین مانند دولت 

الکترونیک و تجارت دیجیتال است.
در ایران قانون هوای پاک مصوب سال ۱۳۹۶ چهارچوب حقوقی 
مناسبی برای حکمرانی کیفیت هوا فراهم کرده است. این قانون 
با تعیین وظایف و مسئولیت های دقیق برای 21 دستگاه اجرایی، 
زمینه را برای اقدام هماهنگ در جهت کاهش آلودگی هوا فراهم 
مسئول  دستگاه های  عملکرد  تحلیل  حال  این  با  است.  آورده 

نشان می دهد همچنان شکاف عمیقی میان الزامات قانونی و 
واقعیت های اجرایی وجود دارد.

چالش های ساختاری در اجرای قانون هوای پاک را می توان در چند 
سطح بررسی کرد. در سطح نهادی، تعدد دستگاه های مسئول و 
نبود هماهنگی کافی میان آنها روند اجرای قانون را کند کرده است. 
در سطح اقتصادی، محدودیت منابع و نبود سازوکارهای تأمین 
مالی پایدار، مانع از اجرای کامل طرح های کاهش آلودگی شده 
است. در سطح فنی و تکنولوژیک هم وابستگی صنایع و حمل 
و نقل به فناوری های قدیمی امکان دستیابی به استانداردهای 

مطلوب را محدود کرده است.
دولت چهاردهم با درک این چالش ها تلاش کرده است رویکرد نوینی 
را در این زمینه در پیش بگیرد. برگزاری منظم جلسات کارگروه ملی 
کاهش آلودگی هوا که در حضور اینجانب و ریاست محترم سازمان 
حفاظت محیط زیست و با مشارکت همه دستگاه های مسئول در 
این زمینه، هر دو هفته یک بار تشکیل می شود، تلاشی برای عبور 
از چالش های موجود و  گذار از رویکرد مبتنی بر مدیریت بحران به 
حکمرانی سیستمی است. این کارگروه در حقیقت تلاشی برای 
تمهید یک سازوکار نهادی برای به وجود آوردن امکان هماهنگی 

عمودی و افقی میان نهادهای مسئول است.
از آنجا که دولت وفاق ملی سلامت عمومی را یکی از مهم ترین 
اولویت های خود می داند، در مواجهه با مسأله آلودگی هوا، رویکردی 
استانداردسازی  رویکرد شامل  این  کرد.  خواهد  دنبال  را  جامع 
سوخت، توسعه انرژی های تجدیدپذیر بویژه انرژی خورشیدی، و 
آمایش سرزمینی هوشمندانه است. در این راستا انتقال صنایع 

آب بر به سواحل مکران و توسعه تجارت دریامحور، نه تنها به 
کاهش فشار بر منابع آبی فلات مرکزی کمک می کند، بلکه با 
کاهش حمل و نقل زمینی و توزیع متوازن تر فعالیت های صنعتی، 
به بهبود کیفیت هوا نیز می انجامد. در این منظومه توجه به نقش 
عوامل اقتصادی هم در تشدید یا کاهش آلودگی هوا واجد اهمیت 
است. تجربه نشان داده است صرفاً وضع قوانین و مقررات، بدون 
در نظر گرفتن انگیزه های اقتصادی ذی نفعان، نمی تواند به نتایج 
پایدار منجر شود. بر همین اساس معتقدم هرگونه مداخله دولتی 
برای اثربخشی، باید برای حل مسأله، مجموعه ای از مشوق ها و 

بازدارنده های اقتصادی را پیش بینی کند.
در  آلاینده ها  انتشار  نقل که مهم ترین منبع  و  در حوزه حمل 
کلانشهرهاست، لازم است توسعه زیرساخت های حمل و نقل 
عمومی، نوسازی ناوگان فرسوده، اصلاح نظام یارانه ای سوخت و 
حمایت از گسترش خودروهای برقی و هیبریدی در دستور کار 
قرار بگیرد. در ادوار گذشته به دلیل عدم یکپارچگی حکمرانی در 

این زمینه، تلاش ها نتیجه درخشانی به بار نیاورده است. دولت 
وفاق ملی تلاش خواهد کرد با اراده حاکمیتی، همه کنشگران 
مداخله گر در این حوزه را با محوریت قانون هوای پاک به سمت 

اقدام هماهنگ و یکپارچه هدایت کند.
در بخش صنعت، لازم است سیاست ها بر پایش مستمر آلاینده ها و 
اعمال استانداردهای سخت گیرانه استوار باشد. نصب سیستم های 
پایش آنلاین در واحدهای صنعتی بزرگ، امکان نظارت دقیق بر 
میزان انتشار آلاینده ها را فراهم می آورد. همچنین باید برنامه های 
حمایتی برای نوسازی تجهیزات و بهینه سازی مصرف انرژی در 

صنایع تدوین شود.
جایگزینی تدریجی سوخت های فسیلی با انرژی های تجدیدپذیر، 
بویژه نصب پنل های خورشیدی در واحدهای صنعتی، یکی از 
راهکارهای اساسی برای کاهش انتشار آلاینده هاست که علاوه بر 
مزایای زیست محیطی، به پایداری تأمین انرژی صنایع نیز کمک 

می کند.

اقتصاد

اقتصاد

قاسم جعفرپناه

بعد از مطرح شدن اظهارنظرها و وعده های مختلف در رابطه با تعیین تکلیف یک میلیون موبایل آیفونی که پیش از رفع ممنوعیت به کشور وارد شده، امروز سرپرست امور اطلاع رسانی 
شورای اطلاع رسانی دولت اعلام کرد که با مصوبه جدید هیئت دولت، امکان رجیستر شدن برای گوشی های فعالی که در زمان ممنوعیت واردات به شکل غیرقانونی به کشور وارد شدند، 
فراهم شده، اما هنوز سازوکار برای آن اعلام نشده است.از ابتدای پاییز ۱۴۰۱ واردات آیفون ۱۴ به بالا به شکل تجاری و مسافری به کشور ممنوع شد. اما اوایل آبان ماه، بعد از دو سال 
ممنوعیت واردات آیفون مدل ۱۴ به بالا، مصوبه ای در جلسه هیئت دولت برای رفع ممنوعیت آیفون صادر شده که بر این اساس سه دستگاه شامل وزارت صمت، ارتباطات و معاونت حقوقی 

ریاست جمهوری مامور شدند آیین نامه واردات را تدوین کنند،

مصوبه جدید دولت درباره رجیستری آیفون 

در باب لزوم روی آوردن به حکمرانی سیستمی؛

چگونه آلودگی هوا به یک بحران ملی تبدیل شد؟

سبز

با اعلام فدراسیون فوتبال، تنها دیدارهای استقلال و پرسپولیس 
در هفته شانزدهم رقابت های لیگ برتر فوتبال با استفاده از 
کمک داور ویدیویی)VAR( برگزار می شود. اکنون این سئوال 
ایجاد می شود چرا دیگر تیم های لیگ برتر نمی توانند از وجود 

این تکنولوژی استفاده کنند.
نیم فصل دوم بیست وچهارمین دوره رقابت های لیگ برتر 
فوتبال، فردا دوشنبه با برگزاری ۴ دیدار به صورت رسمی 
آغاز می شود. بر این اساس، فدراسیون فوتبال اسامی داوران 
این هفته از رقابت ها را اعلام کرد و مشخص شد که در این 
 )VAR(هفته تنها ۲ دیدار با استفاده از کمک داور ویدیویی

برگزار می شود.
در حالی که مسئولان فدراسیون فوتبال قول داده بودند در این 
فصل تمامی رقابت ها با کمک داور ویدئویی برگزار گردد، اما 
نیم فصل اول نیز در بهترین حالت تنها در یک هفته ۶ دیدار 
با استفاده از این تکنولوژی برگزار شد. حتی رئیس فدراسیون 
در مصاحبه ای مدعی شده بود اگر دستگاه های جدید به ایران 
با  نیز  را  برسند، می توان رقابت های لیگ یک و دو فوتبال 

استفاده از VAR برگزار کرد!
حال به نظر می رسد که این وعده ها تنها برای رویاپردازی به 
کار می رود و فدراسیون فوتبال قادر نیست حتی رقابت های 
لیگ برتر را با این تکنولوژی برگزار کند تا عدالت برای همه 
تیم ها رعایت شود. با اعلام فدراسیون فوتبال تنها دیدارهای 

استقلال تهران مقابل شمس آذر قزوین و ذوب آهن اصفهان 
برابر پرسپولیس در این هفته با استفاده از VAR برگزار می شود.
این حق طبیعی سایر تیم های لیگ برتری خواهد بود که 
به این روند اعتراض داشته باشند، چرا که همان مقدار که 
تیم های استقلال تهران و پرسپولیس برای لیگ برتر هزینه 
نیز  تیم ها  سایر  است،  مهم  آن ها  برای  موفقیت  و  کردند 
دوست دارند که دیدارهای آن ها با این تکنولوژی برگزار شود 
تا در صورت بروز اشتباهات داوری بتوانند به حق طبیعی 
خودشان برسند. چرا باید فقط عدالت گزینشی برای تیم های 
نیم  در  این دو تیم  بگیرد؟  استقلال و پرسپولیس صورت 
تکنولوژی،  این  از  بیشتر  که  بودند  تیم هایی  تنها  نیز  اول 

بهره بردند.

وقتی »عدالت« دستمالی می شود! خون سرخابی ها رنگین تر است؟

علیرضا علی محمدی

سرخ و آبی

 
برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۴۸۹۹ مورخ ۱۴۰۳٫۱۰٫۰۴ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حسین فاتح بشناسنامه 
شماره ۳۶۰۹ صادره از کرج فرزند محمد در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت ۱۲۴٫۴۵ 
مترمربع مفروز از قطعه دوم تفکیکی از پلاک شماره ۴۲۵ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقای غلامعلی سعیدی 
تکلنلو و با مالکیت مالک اولیه آقای اسماعیل رسول نژاد تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.  ۱۸۵۶۳۲۹   تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/10/15 
اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

 
برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۴۸۹۸ مورخ ۱۴۰۳٫۱۰٫۰۴ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای رضا 
فاتح بشناسنامه شماره ۳۲۹ صادره از تبریز فرزند محمد در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن 
به مساحت ۱۲۴٫۴۵ مترمربع مفروز از قطعه دوم تفکیکی از پلاک شماره ۴۲۵ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در البرز و با خریداری 
از آقای غلامعلی سعیدی تکلنلو و با مالکیت مالک اولیه آقای اسماعیل رسول نژاد تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.  ۱۸۵۶۳۴۶     تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/10/15
اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  آ

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی - کرج )نوبت دوم(

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  آ

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی - کرج )نوبت دوم(
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تیم طبیعت با شکست سه بر صفر صنعتگران امید، حریف شهداب یزد در مرحله نیمه نهایی جام حذفی والیبال ایران شد.
مرحله دوم جام حذفی والیبال، با دو دیدار در سالن فدراسیون پیگیری می شود. در نخستین دیدار جام حذفی 
که به دلیل قطع برق با یک ساعت تاخیر آغاز شد، صنعتگران امید میزبان طبیعت بود و در این دیدار سه 
بر صفر مغلوب حریف شد. شاگردان وادی در تیم طبیعت طی سه ست متوالی و با امتیاز مشابه ۲۵ بر ۲۳ 
به پیروزی رسیدند تا با کسب دومین برد سه بر صفر خود در جام حذفی، حریف تیم شهداب یزد در مرحله 

نیمه نهایی شوند.

طبیعت حریف شهداب در جام حذفی والیبال ایران شد

ورزشی

جورج بست بازیکن بزرگ فوتبال جهان درباره دیوید بکام 
گفته است: »او بلد نیست با پای چپ شوت کند، نمی تواند 
سرزنی کند، بلد نیست تکل بزند، گلزن خوبی هم نیست، 
تکنیکش نقص دارد، خیلی هم عجول است، راحت دریبل 
می خورد اما با تمام این اوصاف یکی از بهترین بازیکنان 
دنیاست«. مفهوم این اظهار نظر این است که برای تبدیل 
شدن به بهترین بازیکن، آیتم هایی چون تکل زدن و گلزنی 
کافی نبوده و باید در ذات خود دورن مایه های تبدیل شدن 
به بازیکنی تاثیرگذار را داشت. موضوعی که در فوتبال ایران 
و مباحثی چون انتخاب بازیکن و مربی مورد توجه نیست و 
اغلب استعدادهای بزرگی به همین دلیل به حاشیه رفته و 
فوتبال آنان نابود می شود. در ادامه نگاهی به شرایط تیم ها 
در آغاز دوباره فعالیت های این رشته و شروع نیم فصل دوم 

لیگ برتر فوتبال کشور خواهیم انداخت:  

سوپرجام هیجانی
طلایی پوشان با گل زودهنگام انزونزی موفق به شکست 
که  ایران  فوتبال  سوپرجام  و  شده  پایتخت  قرمزپوشان 
قاعدتا باید قبل از شروع نیم فصل اول برگزار می شد را به 
ویترین افتخارات خود اضافه کردند. دیداری که هر دو تیم 
با اندیشه های تهاجمی وارد میدان شده و برخلاف اکثر 
دیدارهای مهم فوتبال ایران هیجانی و با کیفیت برگزار 
شد. با این حال گل زودهنگام سپاهانی ها باعث شد تا 
شاگردان کریم باقری حداقل در دو سوم زمان بازی مالکیت 
توپ را به خود اختصاص داده و موقعیت های زیادی را 
نیز روی دروازه نیازمند ایجاد کردند. صحنه های حساسی 
که در هجده قدم طلایی پوشان بوجود آمد و اغلب توسط 
نیز مهاجمان  در چند صحنه  و  آنان دفع شد  آماده  گلر 
سپاهان  دروازه  گشودن  برای  را  لازم  دقت  پرسپولیس 
نداشتند. نکته مهم در خصوص این دیدار که از گذشته نیز 
مطرح بوده است، ورزشگاه محل برگزاری این دیدار است 
که در خصوص انتخاب آن قاعده خاصی حاکم نیست. این 
دیدار چنانچه به میزبانی تهران و یا اصفهان برگزار می گردید، 
اقتصادی  شرایط  هم  و  هواداران  حضور  لحاظ  به  هم 

می توانست مطلوب تر و مفید تر برای دو تیم باشد.  

مدعیان و هفته شانزدهم
هفته شانزدهم لیگ برتر فوتبال ایران دوشنبه اول بهمن 
ماه با چهار دیدار آغاز خواهد شد و با انجام دیدارهای باقی 
مانده در روز سه شنبه به اتمام خواهد رسید. با این حال 

چهار مدعی جدی قهرمانی در دیدارهایی دشوار باید از سد 
حریفان خود بگذرند تا جایگاه خود را در منطقه مدعیان 
حفظ نمایند؛ تراکتور صدرنشین از مس رفسنجانی میزبانی 
انتهای نیم فصل، نتیجه را  خواهد کرد که در دو دیدار 
به ذوب آهن درحال رشد واگذار کرده و موفق شده است 
خیبرخرم آباد قعرنشین را شکست بدهد. دیداری که برخلاف 
تصور برای قرمزپوشان تبریز آسان نبوده و مس رفسنجان 
برای صعود در جدول به امتیازات این دیدار محتاج است. 
از طرفی سپاهان که سرمست از فتح سوپرجام است باید 
به دیدار چادرملواردکان برود. طلایی پوشان که در مقابل 
پرسپولیس نشان دادند در شرایط مطلوبی بسر می برند، 
در اندیشه شکست نماینده ادرکان هستند. حریفی که با 
ایستادن در میانه جدول پتانسیل صعود به جمع پنج تیم 
اول لیگ را داشته و این موضوع انگیزه آنان را مضاعف 
خواهد کرد. پرسپولیس که احتمالا کریم باقری را به عنوان 
این  سران  »مگر  داشت.  نخواهد  خود  در جمع  سرمربی 
باشگاه او را متقاعد به ماندن نمایند«. باید در اصفهان به 
مصاف ذوب آهن برود. سبزپوشان اصفهانی در فصل جدید 
با محمد ربیعی شرایط مطلوبی داشته و با پیوستن محمود 
قائدرحمتی در اندیشه تقویت خط میانی خود بوده و از 
طرفی این تیم در دیدارهای خانگی با شرایط متفاوتی بازی 
می کند. از طرفی پرسپولیس برای اینکه از شوک شکست 
مقابل سپاهان گذر نماید و شرایط خود را در جدول حفظ 
کند، باید از سد ذوب آهن بگذرد و این شرایط، نوید یک 
مدعی  است. چهارمین  داده  هواداران  به  را  بازی جذاب 
جدی قهرمانی فولاد خوزستان است که در فصل جدید 
با اندیشه های یحیی گلمحمدی منظم و تهاجمی بازی 
می کند. اما دیدار شانزدهم این تیم بسیار دشوار به نظر 
می رسد. نساجی مازندران با وجود داشتن بازیکنان تاثیرگذار 
در نیم فصل اول متزلزل نشان داده و با تدارکی بهتر نیم 
فصل را شروع خواهد کرد. از طرفی فولاد خوزستان نیز 
ضمن حفظ بازیکنان خود فرشید باقری را به جمع بازیکنان 
خود اضافه کرده است تا خط هافبک خود را برای نیم فصل 

دوم تقویت نماید.

شرایط مبهم استقلال
استقلال تهران برخلاف فصول قبل مدعی قهرمانی نیست و 
با اوضاع و احوالی که بر این تیم حاکم است، در نیم فصل 
دوم نیز نمی تواند به جمع مدعیان صعود نماید. موسیمانه 
بعد از شکست مقابل خیبرخرم آباد در بازی تدارکاتی، بازی 
دوم تدارکاتی استقلال را لغو کرد. او به خوبی درک کرده 
است که شرایط استقلال به سرعت بهبود نخواهد یافت و 

باید در اندیشه حفظ بازیکنان خود باشد.
با این حال با پیوستن جوئل کوجو و احتمالا محمدرضا 
آزادی خط حمله این تیم زهردارتر از نیم فصل نخست شده 
و حضور احتمالی آرمین سهرابیان نیز به تقویت خط دفاع 
این تیم منجر خواهد شد. آبی پوشان پایتخت در هفته 
شانزدهم میزبان شمس آذر قزوین هستند. تیمی که در 
بازی نخست لیگ بیست و چهارم مغلوب استقلال مدل 
نکونام شده اما در آغاز نیم فصل دوم شرایط متفاوتی را 
پیدا کرده است؛ شمس آذر محسن فروزان را برای تقویت 
دروازه خود به خدمت گرفته و جایگاه پانزدهم جدول آنان 
نیز موجب خواهد شد برای فرار از این منطقه با انرژی 

مضاعفی به دیدار حریفان بروند.

چند بازی تعیین کننده
چند بازی تعیین کننده در میانه و انتهای جدول در هفته 

دیدار  به  باید  برگزار خواهد شد؛ خیبر خرم آباد  شانزدهم 
تیم مهم و  دو  برای هر  برود. مصافی که  تهران  هوادار 
حیاتی است. هوادار برای ماندن در جدول باید نیم فصل 
اندیشه صعود در  را خوب شروع کند و خیبرخرم آباد در 
جدول است. مصاف آلومینیوم اراک با استقلال خوزستان 
که با فاصله یک امتیاز از یکدیگر در رتبه های هفتم و 
یازدهم جدول ایستاده اند، دیدار حساسی خواهد بود که 
امتیازات این بازی شرایط آنان را در جدول دگرگون خواهد 
کرد. و دست آخر باید به دیدار گل گهر سیرجان با ملوان 
بندرانزلی اشاره کرد؛ تیم هایی که در قواره مدعی کسب 
سهمیه بوده اما با نوسانات زیادی نیم فصل را به اتمام 
رسانده اند. امتیازات این بازی می تواند جایگاه آنان را در 

جدول جابجا نماید.

نگاهی به نقل و انتقالات
انتقالات نیم فصل، هشتم  پایان نقل و  هرچند زمان 
بهمن ماه اعلام شده است و قاعدتا تیم ها تا آن تاریخ 
اما چند  را جذب خواهند نمود  بازیکنان مد نظر خود 
اتفاق  شانزدهم  هفته  شروع  از  قبل  تا  مهم  انتقال 
قرقیزستانی  کوجو  تهران جوئل  استقلال  است؛  افتاده 
را به خدمت گرفته است. پیمان بابایی که در گل گهر 
درخشش چندانی نداشت به چادرملو پیوست. حمیدرضا 
ذوب آهن  لیست  به  قائدرحمتی  محمود  و  طاهرخانی 
اضافه شدند. احمدرضا زنده رو و امین قاسمی نژاد در 
برتر  لیگ  باشگاه های  بین  در  خود  سفر  و  سیر  ادامه 
امتحان  آذر  شمس  در  لیگ  ادامه  در  را  خود  شانس 
گل محمدی  یحیی  شاگرد  باقری  فرشید  کرد.  خواهند 
عبدی،  مهدی  و  برزای  بهنام  شد.  خوزستان  فولاد  در 
در  و  پیوستند.  بندرانزلی  به ملوان  سرخابی های قدیم 
نهایت مجتبی حقدوست و مهدی ممی زاده برای نجات 

هوادار راهی این تیم شدند.

 

دیالوگ

»دنیامالی«:

ورزش توان یابان نیاز جدی 

به جوانگرایی دارد

نشست کارشناسی فدراسیون ورزش های جانبازان و توانیابان 
و  آسیایی  بازی های  در  شرکت  جهت  شمشیربازی،  و 
پاراآسیایی ۲۰۲۶ ناگویا، امروز یکشنبه، ۳۰ دی ماه با حضور 
احمد دنیامالی، وزیر ورزش و جوانان در محل این وزارتخانه 

برگزار شد.
احمد دنیامالی با اشاره به حضور کاروان پاراآسیایی کشورمان 
در بازی های پاراآسیایی ۲۰۲۶ گفت: به لحاظ تامین منابع 
و معلول  توان یاب  ورزشکاران  از  بتوانیم  که  آنجا  تا  مالی 
حمایت می کنیم تا فدراسیون دغدغه ای از این بابت نداشته 
نباشد. در مقابل ما نیز این انتظار را داریم که بهره وری این 
ورزشکاران در رویدادهای پیش رو نیز ارتقا پیدا کند. مسیر 
موفقیت کاروان ورزش ایران در بازی های پاراآسیایی ۲۰۲۶ 
بازی های  و  ریاض  اسلامی  کشورهای  بازی های  از  ناگویا 
فدراسیون  که  داریم  توقع  بنابراین  می گذرد  آسیا  جوانان 
جانبازان و توان یابان، گام اول را محکم بردارد و پیش از ناگویا 

در این دو رویداد به نتایج درخور توجهی برسد..
ملی  تیم های  که  این  به  تاکید  با  جوانان  و  ورزش  وزیر 
رشته های پارالمپیکی نیاز جدی به جوانگرایی دارند،افزود: 
در  ما  پارالمپیکی  و  پاراآسیایی  کاروان ورزش  نتایجی که 
بازی های اخیر به دست آورده، نشان می دهد که باید حتما در 
رشته هایی که ظرفیت مدال آوری خوبی داریم، پوست اندازی 
کنیم. به هر حال پتانسیل ورزشکاران ما در رشته های شنا، 
تا  کنیم  سعی  باید  و  بالاست  برداری  وزنه  و  دوومیدانی 

بازی های پارالمپیک آینده این حرکت اتفاق بیفتد..
وی همچنین از مسئولان این فدراسیون خواست که به طور 
جدی به بحث بانوان ورود کنند و گفت: باید در حوزه ورزش 
توان یابان و جانبازان بانوان کار شایسته تری صورت بگیرد. این 
بانوان هم به لحاظ توان یابی و هم به لحاظ تاکیدات دینی و 
اسلامی برای ما حائز اهمیت هستند. مطمئنا ظرفیت مدال 
آوری در این بخش بالاست و باید این ظرفیت را تا بازی های 

ناگویا و المپیک لس آنجلس ارتقا بدهیم.
دنیا مالی ادامه داد: پیشنهاد می کنم با نهادهایی چون سازمان 
بهزیستی که شناخت کاملی از وضعیت ورزش توانیابان دارند، 
تعامل و نشست های بیشتری داشته باشید. ورزش معلولین 
نیاز به کار اساسی دارد. شما باید به گونه ای رفتار کنید که 
همواره چهار، پنج دستگاه صنعتی را کنار خود داشته باشید. 
نباید متکی به  فدراسیون توان یابان وسعت زیادی دارد و 

بودجه وزارت ورزش باشد.
بخش دوم این نشست کارشناسی، بررسی رشته شمشیربازی 
در سه اسلحه سابر، اپه و فلوره مردان و زنان ایران جهت حضور 

در بازی های آسیایی ناگویا و سایر رویدادهای پیش رو بود.
وزیر ورزش و جوانان در خصوص این رشته توضیح داد: 
شمشیربازی به عقیده من یک رشته اساطیری و تاریخی 
است و باید به اندازه سابقه و ریشه ای که دارد برای آن 
وقت گذاشته شود. من در دو المپیک در سالن مسابقات 
شمشیربازی حاضر بودم و زحمات بچه های تیم ملی سابر 
را دیدم که تا پای مدال هم پیش رفتند. با توجه به رفاقتی 
هم که از گذشته با این تیم داشتم، از نزدیک در جریان 
برنامه های این تیم بودم. با همه این ها اگر ما قدری با 
برنامه تر جلو می رفتیم و تلاش می کردیم، می توانستیم 
مدال المپیک را هم بگیریم. با توجه به این موارد مهم  ترین 
موردی که فدراسیون شمشیربازی باید در اولویت کار خود 
قرار دهد، نوشتن یک برنامه مدون ۱۰ ساله تا بازی های 
المپیک 203۶ است که انتظار دارم در یک سال آینده این 
برنامه با تشکیل تیمی قوی آماده شود. شمشیربازی نیاز 
به یک برنامه جامع دارد و باید یک کار پایه ای را شروع 
کند. شمشیربازی باید در فهرست رشته های پرجمعیت قرار 

بگیرید.
وی با بیان این که بودجه فعلی فدراسیون شمشیربازی رقم 
ناچیزی است، خاطر نشان کرد: ما تلاش خواهیم کرد که 
بودجه این فدراسیون را برای سال آینده بطور قابل توجهی 
افزایش دهیم. متاسفانه در گذشته چانه این ورزش کوچک 
گرفته شده و بودجه سالانه آن با توجه به رشته هایی که تحت 

پوشش دارد، اندک است.
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این شرکت در راستای اجرای ماده 3 آیین نامه مربوط به بستر و حریم رودخانه ها، 
انهار ، مسیلها ، ... مصوب 1379 هیأت محترم وزیران ، مبادرت به تعیین بستر 
و حریم چهارده رشته مسیل در شهرستان ساوجبلاغ مجموعاً به طول تقریبی 25 

کیلومتر نموده است .
لذا بدینوسیله به اطلاع کلیه اشخاص ذینفع می رساند که برای کسب اطلاع از حدود 
بستر و حریم مسیلهای یاد شده به امور منابع آب شهرستان ساوجبلاغ به نشانی 
هشتگرد ، بلوار آیت الله خامنه ای ، جنب اداره منابع طبیعی مراجعه نمایند و چنانچه 
اعتراضی نسبت به میزان بستر و حریم اعلام شده داشته باشند می توانند حداکثر 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ انتشار این اطلاعیه اعتراض خود را به دبیرخانه آن امور 
تسلیم و رسید دریافت دارند. بدیهی است به اعتراضات واصله پس از انقضاء مهلت 

قانونی به هیچ وجه ترتیب اثر داده نخواهد شد.       1866226
روابط عمومی شرکت آب منطقه ای البرز
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